

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : TUAN GOOI HSIAO- LEUNG [ALOR SETAR]

TARIKH : 9.3.2017

SOALAN :

Tuan Gooi Hsiao- Leung [Alor Setar] minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan sama ada Kementeriannya telah meluluskan permohonan Sekolah Jenis Kebangsaan (C) Sin Min di Alor Setar, untuk peruntukan RM200,000 yang sangat diperlukan untuk membaiki sekolah tersebut, dan sekiranya sudah, bilakah wang ini akan diberikan kepada sekolah tersebut.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk Makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Pendidikan Maaysia telah meluluskan peruntukan Penyelenggaraan tahun 2017 kepada Sekolah Jenis Kebangsaan Cina (SJKC) Sin Min, Alor Setar sebanyak iaitu RM60,000.00 bagi membaik pulih bumbung, siling kantin dan lantai pejabat serta menaik taraf tandas. Agihan peruntukan tersebut termasuk dalam senarai agihan peruntukan SJKC yang diberikan secara berperingkat-peringkat mengikut negeri bermula pada 26 Februari 2017.

RJM23

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN
DARIPADA : DATUK JUSLIE BIN AJIROL
TARIKH : 9.3.2017
SOALAN : NO. 17

Datuk Juslie Bin Ajirol [Libaran] minta **MENTERI PENDIDIKAN TINGGI** menyatakan penubuhan lebih banyak lagi kolej dan institusi pengajian tinggi di negeri Sabah bagi melahirkan modal insan dan tenaga kerja mahir serta profesional bagi menyokong pembangunan negeri.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, penubuhan sesebuah Institusi Pendidikan Tinggi Awam (IPTA) mahupun cawangannya dibuat berdasarkan keperluan strategik negara dengan mengambil kira kemampuan pembiayaan Kerajaan, kepentingan bidang tujuhan, keperluan pembangunan sosio-ekonomi dan keperluan sumber tenaga yang diperlukan dalam pasaran kerja.

Bagi negeri Sabah, terdapat sebanyak 13 IPTA telah dibangunkan seperti Universiti Malaysia Sabah (UMS), Universiti Teknologi MARA (UiTM) Kampus Sabah, 2 buah Politeknik masing-masing di Kota Kinabalu dan Sandakan, serta 9 Kolej Komuniti contohnya di Semporna, Penampang dan Kota Marudu.

Selain daripada itu, Kementerian Pendidikan Tinggi (KPT) juga merancang untuk mewujudkan 2 lagi IPTA di Sabah iaitu Politeknik MeTro Tawau dan Kolej Komuniti Papar.

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, sehingga 31 Januari 2017, terdapat juga sebanyak 26 buah Institusi Pendidikan Tinggi Swasta (IPTS) berdaftar di Sabah termasuk 2 daripadanya merupakan IPTS bertaraf Kolej Universiti, menjadikan jumlah keseluruhan IPT di Sabah adalah sebanyak 39 buah.